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To:

From:

Sent: Tue 2/9/2021 12:48:02 PM

Subject: RE: Antw: Doorst: DPIA fase vii/ monitoring & evaluatie / CIMS Bl omgeving

Received: Tue 2/9/2021 12:48:03 PM

@rivm.nl]

Ik ga BES zo bellen, je hoort van mij.

rom: J IEEE EE or.

Sent: dinsdag 9 februari 2021 13:30

To: BERNE 5.1.2e 5.1.2e @rivi.nl>

cc: IRF ERE ; @rivm.nl>5.1.2e

Subject: Antw: Doorst: DPIA fase vii/ monitoring & evaluatie / CIMS Bl omgeving

<l

<l

Dat kan niet waar zijn EEL want in het overleg van 25 januari waar jij en EES nota bene zelf bij waren hebben we

afgesproken dat de bestaande dpia aangevuld zou worden en dat|JEfEZBhiervoor een voorzet zou maken. Nu die er ligt kan het

antwoord niet zijn dat er een aparte dpia moet komen. Zeker niet als verder ontbreekt waarom dat nodig is en wat er dan schort

aan de voorzet vaEEE

van: EET© riv.ni>
Datum: 9 februari 2021 om 12:38:07 CET

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: FW: Doorst: DPIA fase vii/ monitoring & evaluatie / CIMS Bl omgeving

Beste het is inderdaad zoeken naar het antwoord in alle mails. Het advies van is er dient een nieuwe

DPIA te komen, alleen aanvullen is niet voldoende. || EER oof mij aan dat er vanm een overleg is waar deze

gepland gaat worden.

Ik ga nu weer in overleg en ben moeilijk bereikbaar. Ik probeer je ergens tussendoor te bellen.

c+ IEEE

Sent: dinsdag 9 februari 2021 12:32

Subject: Doorst: DPIA fase vii/ monitoring & evaluatie / CIMS Bl omgeving

Ter info.

Datum: 9 februari 2021 om 11:59:41 CET

@rivm.nl>

@rivm.nl>

Onderwerp: DPIA fase vii/ monitoring & evaluatie / CIMS Bl omgeving

Graag aandacht voor onderstaande mail van [SE
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De advisering vanuit FCC oie a XE Informatiebeveiliging en Privacy) luidt: Voer

een DPIA uit op fase vii verwerkingen (dan komt de technische oplossing, nl. CIMS BI ook aan bod).

de DPIA stond ingepland op 26 januari en is op verzoek van e.a. afgeblazen.
Advies aan privacy coérdinatoren: bereid een DPIA voor en plan deze in.

Vr.

I
ero REY EEE rival

Sent: dinsdag 9 februari 2021 11:32

To: EAFE] ERFEE 5.1.2e

cc of 5.1.2 | 5.1.2¢ 5.1.2¢

5.1.2e

Subject: RE: Samenvatting gesprek Diana- DPIA

De memo ken je niet, die is in wording. Daar heb ik ondersteuning op gevraagd van EE] [BEES 1k kan dat met

opnemen als dat de aangewezen persoon blijkt te zijn voor DVP.

De memo gaat een advies geven over hoe om te gaan met dataverzoeken.

Het gaat dan precies over Evaluatie, monitoring, onderzoek e.d. dus de zgn. fase vii verwerkingen.
Door deze memo op te stellen hoop ik dat er een vervolgtraject wordt opgestart, waar elk dataverzoek tegen het

licht gehouden wordt door bevoegde of benodigde functionarissen.

De memo probeer ik vandaag in concept klaar te hebben. Dit kan de basis zijn hoe we tot een akkoord kunnen

komen voor het accepteren van de BICIMS omgeving als technische omgeving. Waarbij we borgen dat

dataverzoeken een afgestemde weg bewandelen.

Het goedkeuren voor het gebruiken van de rapportage omgeving door de stuurgroep is een belangrijk moment in

dit project.
Deze goedkeuring vindt plaats op 18 februari door de stuurgroep.
MetBEheb ik de punten uit de risico analyse doorgenomen en kunnen we de genomen en te nemen

maatregelen uit die risico analyse een advies aan de stuurgroep geven. Dit is voorbereid en wordt volgende week

afgerond.

Met de memo ernaast borgen we dat dataverzoeken niet zomaar zonder impact bepaling op privacy door kunnen

gaan.

Wat nu gebeurt op het nivo van anonimiseren en pseudonimiseren is tevens een waarborg.

Wat ik nu graag wil weten is of er nog een DPIA komt voorafgaand aan het livegang moment of niet. En hoe er

gezorgd kan worden dat de stuurgroep op 18 februari een advies heeft met betrekking tot omgaan met Privacy

aspecten.

Ik begrijp prima dat er standpunten en overwegingen zijn. Maar ik vraag nu als zo lang om of een DPIA uit te

voeren of een besluit te nemen over wat we gaan doen. Maar het enige wat ik ontvang zijn argumenten en

overwegingen.
Dat is onvoldoende.

Met vriendelijke groet,

RIVM DVP

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Dienst Vaccinvoorziening en Preventieprogramma's
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
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www. rivm.nl

Sent: dinsdag 9 februari 2021 10:04

+ ERC) BEES ERP 5.1.2e @rivm.nl>

CRIP BE EXE ERE |
5.1.2e 5.1.2e

= S5.12e Drivm.nl>

Subject: RE: Samenvatting gespreERE
u

Je refereert aan memo’s. Die ken/ heb ik niet.

Misschien goed om je te informeren over wat de zienswijzen van CIO-0O en FCC zijn.

Privacy compliance draait om verwerkingen.
Voor CIMS zijn 7 fases beschreven, zeg processen (clusters van verwerkingen).
De DPIA CIMS release 1.0 had betrekking op fase i en iii (inladen clientgegevens en registreren

vaccinatiegegevens).

Evaluatie, monitoring, onderzoek e.d. zijn zgn. fase vii. Verwerkingen. Deze verwerkingen worden ondersteunt door

CIMS BI.

De advisering vanuit FCC en [EXE (IEEE EES [formatiebeveiliging en Privacy) luidt:

« oer een DPIA uit op fase vii verwerkingen (dan komt de technische oplossing, nl. CIMS BI ook aan bod)
* Voor DVP overstijgende verwerkingen, zoals evaluatie, monitoring, onderzoek e.d.,. zoek de verbinding met

die proceseigenaar CIB/EPI (en voer de DPIA gezamenl ijk uit

¢ Eris contact gezocht met de firm en haar collega privacy

adviseur. Zij hebben op verzoek van hun bemoeienis met deze verwerkingen on hold gezet. Gisteren,
met het delen van de adviezen over de pseudonimiseringsoplossing ben ik verwezen naar IEE

5.1.28
. (Hij gaf eerder al aan dat er geen DPIA uitgevoerd zou hoeven worden.)

+ Pseudonimiseringsoplossing: er is een advies op de tijdelijke rapportage oplossing. Voor de definitieve

oplossing loopt nog een adviestraject.
* Anonimiseringsoplossing/ anonieme dataset: daarover loopt een adviestraject.

BEE Se
Met haar zal ik nauw gaan samenwerken. Je kunt haar als eerste

aanspreekpunt beschouwen voor DVP.

Ik ga er van uit dat de Privacy Codrdinatoren elkaar zullen weten te vinden en gezamenlijk zullen optrekken om je
maximaal te ondersteunen bij privacy compliance.
Voor het coérdineren van activiteiten is in elk geval tot einde van de maand beschikbaar.

Vr. groet,
5.1.2e

rrom: REC] RES EER rivm.nl>
Sent: dinsdag 9 februari 2021 09:09

Subject: Fw: Samenvatting gesprek

Hallo ERE
lk ben nog niet bekend met hoe de DPIA gaat lopen voor de BICIMS omgeving

We hebben nu alleen een anonieme dataset waar we mee werken en nog geen andere dataverzoeken om mee aan de slag te gaan
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Dit heb ik metIEE"BE ook besproken. En ik werk nu aan een memo voor een proces voor dataverzoeken.

Wil jij de samenvatting zoalsIEE opsesteld heeft meenemen in je afwegingen ?

van: JEivin.o i>
Datum: 4 februari 2021 om 17:32:56 CET

Aan: ERPS) BEY (RFS @rivm.nl>

CC: EAN EAS @rivm.nl>

Onderwerp: Fw: Samenvatting gespre(IEICE

Van de week hebben wij overleg gehad over de planning voor het proces monitoren. Daar hadden wij het over de samenhang tussen DVP en EPI bij dit proces

en dat er eigenlijk een procedure moet komen voor het beoordelen van de datavragen.

Naar aanleiding van ons gesprek heb ik hetgeen we hebben besproken even kort op papier gezet. Jij gaf aan dat je een memo aan het schrijven bent hierover.

Misschien heb je er iets aan als input voorjememo.

We hebben het ook besproken met BIE en EEEYBER.ou nog even contact met je opnemen als het goed is.

Jouw memo kan wellicht ook dienen als extra input bij de DPIA die nog richting de aat?

Met vriendelijke groet,

prom: IEEE KEEN
Sent: Tuesday, 2 February 2021 16:36

To:

Cc:

Subject: Samenvatting gesprek [ERE

ENED

Hierbij zoals afgesproken een samenvatting zoals ik het nu begrepen heb naar aanleiding van het gesprek metEXEY
Verantwoordelijkheden:
- Het proces Monitoring is binnen het RIVM een taak van het EPI.

- De verantwoordelijkheid van het bouwen van een Bl omgeving van het CIMS ligt bij het DVP.

- Er kunnen ook gegevens worden opgevraagd door externen t.b.v. van bijvoorbeeld het doen van studies. Maar dat speelt op dit moment nog niet.

De rapportages die het EPI nodig heeft voor de monitoring van het COVID 19 vaccinatieprogramma moeten worden gehaald uit de database BI CIMS. Zoals we

constateerde tijdens het overleg zou er dus een DPIA moeten komen op het proces monitoring, waarbij de BI-CIMS een onderdeel is van het proces, namelijk de

applicatie waar de gegevens voor de rapportages uit moeten komen. Een samenwerking tussen EPI en DVP dus.

Alleen zoals ook besproken is het op voorhand lastig om een DPIA uit te voeren op het hele proces monitoring omdat de benodigde rapportages die nodig zijn
om het COVID-19 vaccinatieprogramma goed te kunnen monitoren aan verandering onderhavig zijn en niet allemaal op voorhand bekend zijn.

Een mogelijke oplossing hiervoor is:

Het uitvoeren van een gedegen informatiebeveiligingsanalyse op de Bl omgeving van het CIMS. Om te controleren of anonimsering/pseudonimisernig goed
wordt toegepast binnen de database en of er voldoende beveiligingsmaatregelen zijn getroffen ter beveiliging van de database.

Daarnaast zal er een strakke procedure moeten worden ingeregeld voor het opvragen van datasets voor rapportage uit deze database. In dit proces moet

worden uitgewerkt wat er moet gebeuren per aanvraag van een dataset. Dus wie mag een dataset opvragen, wat moet er (o.a. op het gebied van privacy)

getoetst worden voor het verstrekken van een dergelijke dataset (zoals grondslag, doelbinding, dataminimalisatie etc), wie de dataset mag ontvangen en hoe de

dataset zal worden aangeleverd enz. Voor het RVP is hiervoor een commissie ingericht. Een dergelijke commissie zou in dit geval misschien ook kunnen werken.

Wat zou er dan eigenlijk nodig zijn, een goede informatiebeveiligingsanalyse en de benodigde maatregelen treffen op de BI-CIMS omgeving en anderzijds een

strakke procedure voor de uitgifte van datasets ten behoeve van monitoring.


